
  BMISEC/HKSCC/Letter/CPS/2011 

TO:   BMI Securities Limited 
  邦盟滙駿證券有限公司 
 
 
 
                                                                          Date 日期:                      

 

Authorization Letter for Collecting Physical Scrip 取回實物股票授權書 

 
I/We,                              , account no. (                   ), hereby authorize and appoint 

(Name)                          , holder of Passport / Hong Kong Identity Card No.                        , 

to collect from your company on my behalf the following physical scrip(s) which I/we have instructed your company to 

withdraw from my/our account. I/We understand that the following physical scrip(s) is/are registered under my/our 

name or under the name of HKSCC Nominees Limited. I/We understand and accept the risk that should there be any 

loss of misappropriation or damage of the physical scrip(s), or be registered under another person's name, your 

company should not be held liable or responsible and is free from any liabilities whatsoever. 

 
本人/吾等,                       ，戶口號碼(                 )，現授權                                

護照/香港身份證號碼                      ，代表 本人/吾等 向 貴公司取回下列股份實物。此下列股份

實物是 本人/吾等 向 貴公司申請在 本人/吾等 之戶口內提取或將下列股份實貨轉入 本人/吾等 之股東名

冊下，本人/吾等 明白下列股份實物是以本人/吾等 之名稱登記或以香港中央結算代理人有限公司登記，倘若

下列股份實貨被取回後而導致下列股份實物有任何遺失、盜用、毀壞或將下列股份實物轉入 非本人/吾等 之

股東名冊下，貴公司無須負上任何責任，本人/吾等 明白及接受上述之風險。 

 

Stock Code 
股票代號 

STOCK NAME 
股票名稱 

QUANTITY 
股份數量 

   

   

   

   

本人/吾等 向 貴公司承擔及賠償 貴公司一切因此授權而引致之任何損失、索賠聲明、法律訴訟費用或損害。 
I/We hereby agree to keep your fully indemnified from and against any loss, claims, demands, proceedings cost of damages 
whatsoever caused by or arising from this authorization. 
 

 

 

Client’s Signature 客戶簽署 :                            

FOR BMI OFFICE USE 
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